

SONY

SERVICE BULLETIN

No. TC-209

SUBJECT: Peak indicator in Playback mode.
SUJET: Indicateur de niveau crête en mode de lecture.

DATE: February 21, 1979 **MODEL(S):** TC-K7II, TC-K7BII

English:

Originally in this model, the Peak level Indicator was not designed to light up during playback.

This idea, however, was changed, and in the first series of this model, a solder bridge across S1-4 assures that the Peak level indicator also lights up during playback.

Therefore, when replacing the Record/Playback switch, be sure to restore this solder bridge again.

In the current production, the PC board pattern has been changed, so that on new models, this will not be required any more.

Français:

D'origine l'indicateur de niveau crête sur ce modèle ne fut pas conçu de façon à s'éclairer pendant la lecture. Pourtant on a changé d'idée et sur la première série de ce modèle, un pont de soudure à travers S1-4 assure que l'indicateur de niveau crête s'éclaircira aussi pendant la lecture.

Pour cette raison il faut rétablir ce pont de soudure, si l'on remplace l'interrupteur d'enregistrement/de lecture.

Dans la production courante le dessin de la plaquette imprimée a été changé de façon que cette modification ne soit plus requise sur les nouveaux modèles.

